

**DOCX.MY**

**BERITA ONLINE ANDA!**

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,  
Makluman, Resepi, Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

[www.docx.my](http://www.docx.my)

**DOCX.MY**  
SENANG DOWNLOAD

## NEGARA PERLUKAN GURU: KPM BUKA PENGAMBILAN JURUSAN GURU



SHAH ALAM - Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) mengumumkan bahawa guru Bahasa Melayu dan Bahasa Inggeris adalah antara yang paling ramai yang mengemukakan permohonan persaraan awal sejak dua tahun yang lalu. Jumlah permohonan tersebut turut diikuti oleh guru Matematik, Pendidikan Islam, Sains, dan Sejarah, dengan jumlah keseluruhan seramai 6,890 pegawai.

Keadaan ini menimbulkan keperluan mendesak untuk pengambilan guru baru dalam pelbagai bidang kepakaran di negara ini. Untuk memenuhi keperluan tersebut, KPM telah mengambil inisiatif untuk membuka pengambilan jurusan guru melalui diplom perguruan lepasan ijazah.

Berdasarkan rekod KPM, bilangan Pegawai Perkhidmatan Pendidikan (PPP) yang mengemukakan permohonan persaraan pilihan menunjukkan bahawa bidang Bahasa Melayu menjadi yang tertinggi dengan jumlah 2,862 orang, diikuti oleh Bahasa Inggeris dengan jumlah 1,146 orang dan Matematik dengan jumlah 1,015 orang. Seterusnya, guru Pendidikan Islam berjumlah 755 orang, Sains 629 orang, dan Sejarah 483 orang.

Dalam menyambut tahun 2023, KPM sedang mempertimbangkan kelulusan permohonan persaraan pilihan bagi PPP. Bagaimanapun, kesan daripada persaraan awal guru-guru ini akan terus memberi tekanan kepada sektor pendidikan di negara ini. Oleh itu, langkah untuk mengisi kekosongan tersebut perlu diambil dengan segera.

Pengambilan jurusan guru melalui diplom perguruan lepasan ijazah adalah satu langkah yang diambil oleh KPM untuk mengatasi kekurangan guru dalam bidang kepakaran yang kritikal. Melalui pengambilan ini, individu yang mempunyai ijazah dalam bidang yang berkaitan dapat meneruskan pendidikan dalam jurusan guru dan kemudiannya berkhidmat sebagai pendidik.

Langkah ini penting untuk memastikan ketersediaan guru-guru yang berkualiti dalam bidang yang diperlukan, seperti Bahasa Melayu, Bahasa Inggeris, Matematik, Pendidikan Islam, Sains, dan Sejarah. Dengan pengambilan ini, negara dapat menghadapi cabaran kekurangan guru dengan langkah proaktif dan menjamin kelancaran sistem pendidikan.

Pendidikan adalah tulang belakang pembangunan sesebuah negara. Guru-guru yang berkualiti memainkan peranan penting dalam membentuk dan memupuk bakat-bakat pelajar. Oleh itu, kekurangan

guru dalam bidang-bidang utama ini boleh memberi kesan negatif kepada pembangunan pendidikan negara.

Dalam menghadapi cabaran ini, KPM menggesa individu yang mempunyai minat dan bakat dalam bidang pendidikan untuk mempertimbangkan pengambilan jurusan guru melalui diplom perguruan lepasan ijazah.